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Protokół Nr ORN.0012.4.1.2017 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 10 stycznia 2017 roku 
 

Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru – Karolina Kuskowska. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński  

powitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 
 

Po krótkiej dyskusji Komisja przyjęła następujące tematy do planu pracy na 2017 rok: 

 

Miesiąc  Temat 

Marzec 

Sposób i efektywność wykorzystania osób skazanych w ramach 

wykonywania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz 

pracy społecznie użytecznej orzeczonej w zamian nieściągalnej grzywny 

 

Temat zaproponowany przez Członka Komisji – Henryka Markowskiego 

 

 

Kwiecień 

Analiza inwestycji pn. „Przebudowa drogi na Osiedlu Lesk w Olecku” 

 

Temat zaproponowany przez Wiceprzewodniczącego Komisji – Zbigniewa 

Jana Aksienionka i Członka Komisji – Wojciecha Rejteradę 

 

Maj 

Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok  

 

Temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej 

 

Październik 

Przygotowanie podmiotu odpowiedzialnego za oczyszczanie i odśnieżanie 

miasta do sezonu 2017/2018 

 

Temat zaproponowany przez Członków Komisji – Wojciecha Rejteradę  

i Henryka Markowskiego 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński  

poinformował, że wpłynęły odpowiedzi Burmistrza na wnioski Komisji. 

 

Innych spraw wniesionych nie było. 

 

Pytań ani uwag do spraw wniesionych nie zgłoszono. 
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Do punktu 3 – Wolne wnioski. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zgłosił wniosek, aby lepiej zabezpieczyć nowo wybudowaną drogę do Lesku, ponieważ jest ona 

bardzo śliska. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zgłosiła następujące wnioski: 

 prosiła o częstsze posypywanie drogi przy Gimnazjum Nr 2 w Olecku, 

 zgłosiła wniosek o naprawienie dziury na skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Batorego. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński  

w związku z tym, że od ponad dwóch miesięcy bufet na hali „Lega” jest nieczynny, w imieniu 

mieszkańców i turystów zgłosił, aby przynajmniej ustawić automaty np. z kawą. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

             Protokołowała                    Przewodniczący Komisji 

 

        Karolina Kuskowska                       Jarosław Bagieński 


